
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2006-12-17 
 
Närvarande: Ordförande Gert Åkerman  Roger Andersson 
 Daniel Löfberg  Urban Lundbäck 

Rasmus Mycklebust  Åke Linden  
Inbjuden: Mats Sjödin  Dalarnas SF 
 
§1 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnade mötet kl: 17.00 och hälsade alla hjärtligt välkommen. 
 
§2 Val av sekreterare 
 Roger valdes som sekreterare 
 
§3 Godkännande av dagordning 
 Mötet godkände den utomordentliga dagordningen. 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående styrelsemötesprotokoll 2006-08-20 godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
§5 Ekonomisk redogörelse 
 Kassören Åke Linden redovisade ekonomin för styrelsen och den ser bra ut. 

Gert Åkerman fick i uppdrag att kontakta Landstinget gällande arkiv för 
förenings papper typ. kassörs papper. 
Örebro SS (600 kr) samt Västerås SK (900 kr) har ej betalt startavgiften till årets 
upplaga av div. 5. Kassören har sänt över en räkning på deras skuld till U-
schack.  
Inga större inköp behöver göras till U-schack under detta verksamhets år. 

 
§6 Samarbete med Dalarna SF 

Avtalet skall skrivas under av U-schack samt Dalarnas SF. Roger fick i uppdrag 
att ordna detta så snart som möjligt. 
Mats har kommit in bra i verksamheten och hjälper till med bla. Schackfyran. 
Han har varit med Åke till Heby bland annat. Norra delen av länet är lite 
trögflörtat till att släppa in föreningar på skolor. 
Mats efterlyser mer impulser från schackklubbarna i Västmanland. 
Han vill gärna få mer synpunkter, bolla idéer mm. 

 
§7 Västmanland som förbund 
 Förbundsnytt från SSF kommer nu bara på deras hemsida. 

Om det blir någon extra kongress så gäller det val av kongressledamöter som 
gjordes till ordinarie kongressen 2006. 

 
§8 Redovisning från Länslaget 
 Urban informerade om höstens verksamhet samt planerna för våren -07. 

Man har deltagit i Hallstahammars Open samt spelat en klubbmatch mot 
Dalarnas länslag den 2/12-06 som spelades på 11 bord och vanns av U-schack 
med 11.5 mot 10,5. Bra gjort! Retur match kommer under våren. 
Rasmus Janse har varit ansvarig för träningen som har varit välbesökt dom 2 
gånger man har kört den i Västerås SK klubblokal. 



 
§9 Rapport från Tävlingskommittén 

Mindre antal startande vid våra tävlingar har fortsatt, kommittén återkommer 
med nya idéer gällande utbyte med granndistrikten. 

 
§10 Rapport från Schackfyrankommittén 

Styrelsen beslutade att inbjudan till kommun/semifinal deltävlingarna skall 
finnas i U-schacks tävlingskalender. 
Det informerades om att poängreglerna som tillämpas vid kommun/semifinal är 
upp till varje arrangör. Vid länsfinalen kommer det att tillämpas samma regler 
som på riksfinalen. Årets riksfinal kommer att spelas i Västerås. 

 
§11 Rapport från Utbildningskommittén 
 Det framkom ett behov av att genomföra en kurs i SOSS lottningsprogram. 
 Även ett behov av klubb domar utbildning framkom.  
 Rasmus återkommer med datum. 

Troligen så kommer det att genomföras ett sportlovsläger under vecka 9, platsen 
skulle i så fall bli Rävnäs. Per Hedlund och Mats Sjödin ser över detta och 
återkommer med inbjudan i så fall.  
Roger fick i uppdrag att undersöka om det finns en lokal för SOSS utbildning i 
Virsbo. 

 
§12 Rapport från Seniorkommittén 
 Roger rapporterade att det ställt upp 12 lag i årets upplaga av div.5. 
 8 lag från Västmanland samt 4 lag från Örebro. 
 Styrelsen informerades om att Kungsör har sökt stora SM 2008. 
 
§13 Utskick/Hemsida. 
 Gert samordnar och ger klartecken till Daniel när allt är klart. 

Det framkom önskan om att uppdateringar på hemsidan bör ske så snart som 
möjligt. Alla inbjudningar är klara och det fattas är bara protokollet, sekreteraren 
får höja tempot och skriva den så snart som möjligt. 

 
§14 Övriga frågor 
 Styrelsen ställde sig bakom en ansökan om Skol-SM 2008. 
 Se protokoll från styrelsemötet 2006-08-20. 
 Mats och Roger arbetar vidare med förberedelser inför denna tävling. 
 Leif Hainsalo har meddelat att han lämnar styrelsen pga. personliga skäl. 
 
§15 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Det beslutades att nästa styrelsemöte går av stapeln den 29 april 2007 klockan 
17.00. Ordförande kallar som vanligt   

 
 
 
 …………………………..   …………………………. 
 Vid Pennan    Ordförande 
 Roger Andersson   Gert Åkerman 


